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Komendant Główny Policji chce, aby mecze ekstraklasy do końca
sezonu odbywały się bez udziału kibiców gości. Specjalne pismo
w tej sprawie nadinspektor Marek Działoszyński skierował do
prezesów  Polskiego  Związku  Piłki  Nożnej  oraz  spółki
Ekstraklasa  SA.

„Od  19  lipca  do  18  listopada  br.  w  ramach  rozgrywek
ekstraklasy  przeprowadzono  136  meczów,  spośród  których  w
związku  z  73  przypadkami  odnotowano  naruszenie  prawa  z
udziałem pseudokibiców” – napisał Działoszyński. „W związku z
19  meczami  odnotowano  60  przypadków  użycia  przez  kibiców
materiałów pirotechnicznych. Podczas meczu Zagłębie Lubin-Lech
Poznań 4 sierpnia, lubińscy kibice odpalili
„sektorówki”, łącznie 46 rac, natomiast kibice Lecha 38 rac. W
dniu 4 października w trakcie meczu Śląsk Wrocław-Zagłębie
Lubin, kibice odpalili ok. 60 rac i petard hukowych” – wylicza
Działoszyński.  Od  19  lipca  do  18  listopada  br.  w  ramach
rozgrywek  ekstraklasy  przeprowadzono  136  meczów,  spośród
których w związku z 73, odnotowano naruszenie prawa.

„Mając  na  uwadze  pogarszający  się  poziom  bezpieczeństwa  w
związku z przejazdami kibiców, między innymi na mecze T-Mobile
Ekstraklasy w bieżącym sezonie piłki nożnej, zwracam się z
prośbą o skorzystanie z uprawnień wynikających z wewnętrznych
przepisów Związku, i rozważenie możliwości podjęcia uchwały w
sprawie nakazu przeprowadzenia pozostałych meczów Ekstraklasy
piłki  nożnej  do  końca  sezonu  bez  udziału  kibiców  drużyn
przyjezdnych” – kończy swój list Komendant Główny Policji.
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